

Victoria's Secret Beauty & Accessories

Victoria's Secret, die führende Marke für Lingerie und Kosmetikprodukte, hat im Airport Center den ersten Victoria's Secret Beauty & Accessories Store der Schweiz eröffnet.

Seit dem 1. November findet die moderne Jetsetterin im traumhaft luxuriösen Shopping-Ambiente des neuen Victoria's Secret Store die beliebtesten Kosmetikprodukte und Accessoires. Auf 102 Quadratmetern erwarten unsere Kunden eine ausgesprochen edle Ausstattung aus schwarzem Holz und viele markentypische Highlights wie die Videowand mit Shows der Victoria's Secret Angels.

Kosmetik-Fans dürfen sich auf Must-Have-Parfums wie das mit dem FiFi Award prämierte «Victoria's Secret Bombshell», jüngste Kreationen wie das neue «Bombshell Forever» und natürlich Klassiker wie das beliebte «VS Fantasies» freuen. Auch die praktischen Reisebegleiter wie der Victoria's Secret Lip Gloss und eine grosse Auswahl an Körperpflegeprodukten werden sicher begeisterte Käuferinnen finden.

Auf der Suche nach einem Last-Minute-Geschenk erwartet Sie der neue Shop in Zürich mit praktischen und schicken Accessoires, die jeden Business- und Wochenendtrip versüssen. Die typischen Kosmetikkoffer und -etuis sowie die vielseitig verwendbaren It-Bags sind einfach zum Verlieben. Trendsetterinnen wählen in dieser Saison den VIP-Look aus Spitze und echtem Saffiano-Leder. Für Ordnungsfans hält Victoria's Secret nützliche und stilvolle Accessoires wie Reisepass- und Smartphone-Etuis, Reise-Adapter und Kopfhörer bereit: Alles, was die Frau von heute braucht, mit dem gewissen «Celebrity Style»! Im neuen Store findet sie auch Must-Haves wie wunderbar weiche Schals, hochwertige Sonnenbrillen und perfekte Pantys.

Begriffe wie «sexy», «raffiniert» und «ewig jung» erhalten im neuen Victoria's Secret Beauty & Accessories Store im Airport Center eine ganz neue Bedeutung.

The world's leading lingerie and beauty retailer Victoria's Secret has opened its first Beauty & Accessories store in Switzerland at Zurich Airport's Airport Center.

This new store, which opened on 1 November, focuses on an iconic, fashion-forward range of beauty products and accessories designed for the modern jet-setter, surrounding every customer with undeniable luxury. The 102-square-metre store boasts an air of sophistication, while the interior features upscale elements such as black-cherry fixtures and also showcases both its brand identity and range of products with a video wall that broadcasts footage of the Victoria's Secret Angels.

Beauty shoppers will find prestige fragrances such as the FiFi Award-winning »Victoria's Secret Bombshell«, just-launched collections including the new »Bombshell Forever« and perennial favourites such as the most-loved »VS Fantasies«. Travel-ready items such as signature lip glosses and body-care products will also be available to charm girls on the go.

It's an incredible way to track down last-minute gifts in this new location which features a range of functional-yet-chic accessories that add an extra pop of glamour to business trips and weekend getaways alike. Every woman will love the branded cosmetic cases and multi-use fashion bags. This season's lace and VIP-worthy Saffiano genuine leathers keep her on trend in any destination! The organised traveller will find plenty to adore here as well: from passport holders and phone wallets to travel adaptors and headphones, Victoria's Secret has everything she needs to get where she's going in celebrity-level style. And if that's not enough, must-have essentials like so-soft scarves, high-quality sunglasses and perfect panties complement the assortment.

The new Victoria's Secret Beauty & Accessories store at the Airport Center gives new meaning to the words sexy, sophisticated and forever young.